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Motioner Kopparvägens samfällighet föreningsstämma 21/11 2022 

 

Motion 1: 

Städavgift: 
 
Förslag 1:  
Vid fyllda 75 år slipper man städavgift om man ej deltar i städdagar 
 
Förslag 2: 
Vid fyllda 80 år slipper man städavgift om man ej deltar på städdagar. 
 
 
Monika Hagström 
Kpv 74 
 

Styrelsens rekommendation: 

Medlemmar som inte kan deltaga på städdagar skall utföra beting eller betala 
avgift. Medlemmar som av fysiska skäl inte kan delta på städdagen ombeds 
kontakta styrelsen för att undvika städavgift. 
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Motion 2: 

Långtidsparkering 

På föreningens utomhusparkeringen i området skall man få stå max 7 dagar på 
samma plats med sin bil eller släpvagn. 
För att administrera denna parkeringsregel föreslås att ett parkeringsbolag anlitas, 
varvid böter utdöms till de som bryter mot regeln. 
 

Gisela Stawbrink 
Kpv 134 
 
 
Styrelsens rekommendation: 

Styrelsen föreslår att motionären tillsammans med motionären för motion 3 
genomför en utredning där ett tydligt och genomförbart förslag tas fram så 
att vi på en kommande stämma kan rösta om det. 
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Motion 3: 

Parkeringsavgift på utomhusparkering 

Garageavgift ska vara reducerad och en parkeringsplats utomhus ska kosta per bil 
per år. Särskilt bricka ska tilldelas.  
Gästerna ska parkera med en gästbricka som ska tilldelas till varje boende, 3 
timmars parkering med denna brickan och P- skiva. Det är ett beprövat koncept som 
fungerar i andra områden.  
 
Förslag på kostnader. 
1 parkeringstillstånd 2 400 kr / år  
1 garage 4 800 kr / år 
Årsavgift 2 400 kr / år 
 
Anita  
Kpv 152 
 
 
 
Styrelsens rekommendation: 

Styrelsen föreslår att motionären tillsammans med motionären för motion 2 
genomför en utredning där ett tydligt och genomförbart förslag tas fram så 
att vi på en kommande stämma kan rösta om det. 
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Motion 4: 

Påbörja process för byte av asfalt i samfälligheten 

Samfällighetens samtliga asfaltsytor har nått sin tekniska livslängd och det är 
väghållarens ansvar att underhålla den. 
Ansvaret är således att väghållaren är ansvarig för skador som uppstår på person 
och egendom i det fall man kan visa på att det bristande underhåll som är orsaken till 
skadan. 
Ett exempel är att det under de kalla månaderna bildas stora isfläckar främst vid 
garagen och parkering men även på gång- och cykelvägarna. 
För vinterväghållningen blir det svårt eller rättare sagt omöjligt att ploga bort snö på 
ett effektivt sätt. 
Exempel på skador: öppna arbetsfogar/asfaltskarvar, brunnar betäckningar ligger för 
hög/lågt, stensläpp, hål i asfalt, kollaps av underliggande bärlager som orsakar 
sänkor. 
Då detta är en stor åtgärd och även stor investering som kräver en ordentlig 
förstudie. Som första åtgärd inventerar hela anläggningen. när man har gjort det så 
behöver en projektering göras där man även tittar på vilka åtgärder som behöver.  
När man vet vilka åtgärder som måste göras så fastställer en projektplan och börjar 
med en upphandling av projektledning/byggledning som hjälper även till med 
upphandling, avrop och genomförande samt hela besiktningsprocessen. 
 
Detta är en investering som måste göras och ju längre man väntar med det desto 
större är risken för onödiga kostnader och skador. 
 
Min motion är således att man påbörjar denna process redan då det kommer ta tid. 
Dessutom är konjunkturen på nedgång och nästa år kommer bli en stor varselvåg 
inom byggindustrin och 
det kanske kan gynna oss som mindre beställare att ha fler intressenter att välja 
mellan. 
 
Patryk Trautman  
Kpv 152 
 

 

Styrelsens rekommendation: 

Styrelsen föreslår att motionären påbörjar denna process och återkommer till 
styrelsen med projektförslag. 
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Motion 5: 

Vore trevligt av att mötas av en ”modernare” bild av området när man kommer hem. 
Har det pratats något om att fräscha upp garagen? Förslag att måla och byta viss 
panel. 
 
Tommie Siirala 
Kpv 114 
 
 
Styrelsens rekommendation: 

Styrelsen föreslår att motionären hjälper till att räkna på ett förslag och att vi 
sedan kan genomföra detta på vårens städdag. 

 
 

 
 
 

 


